

Date: 15 April 2024
Reference: SH/CEO/BOD/07/2024

التاريخ : 2024/4/15 م .
صادر رقم : SH/CEO/BOD/07/2024

To : Disclosure & Compliance Section
Market Operation Surveillance Dept
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح و الإمتثال
إدارة العمليات و الرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Names of the nominees for the Board of Directors of Sawaeed Holding PJSC (the "Company")

الموضوع :- اسماء المتقدمين للترشح لعضوية مجلس إدارة شركة سواعد القاضة ش.م.خ (الشركة)

After greetings,

تحية طيبة و بعد :-

We would like to inform you that the nomination of the board membership has been closed after working hours ' on Sunday 14th April 2024 .

نود إعلامكم بأن باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة قد أغلق بنهاية يوم الأحد تاريخ 2024-4-14 .

Attached :

المرفقات :

List of the for the Board membership.

بيان بأسماء السادة المرشحين لعضوية المجلس .

Best regards

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير ،،،

Hamad Saleh Ballaith
Chief Executive Office



حمد صالح بالليث
الرئيس التنفيذي



800 SAWAEED
7292333

صندوق بريد 70919 P.O.BOX :
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة
ABU DHABI - UAE

+971 2 559 4444
+971 2 559 4400

info@sawaeedholding.com
www.sawaeedholding.com

قائمة بأسماء المرشحين لانتخابات عضوية مجلس الإدارة

الرقم	الإسم	الفئة	الجنسية
1	السيد / عبيد هلال عبيد الكعبي	عضو مستقل	الإمارات
2	السيد / عبد الله راشد محمد الراشدي	عضو تنفيذي	الإمارات
3	السيد / راشد خلفان مبارك المهيري	عضو غير تنفيذي	الإمارات
4	السيد / كايد علي درويش خرما	عضو غير تنفيذي	الأردن
5	السيد / أيسر خالد حسين الحاوي	عضو تنفيذي	سانت كيتس و نيفيس



List Of Candidates for the Election of Board of Director

S.No.	Name	Category	Nationality
1	Mr.Obaid Helal Obaid AlKaabi	Independent	UAE
2	Mr .Abdulla Rashed Mohamed Alrashdi	Executive	UAE
3	Mr Rashid Khalfan Mubarak Al Mheiri	Non- Executive	UAE
4	MR Kayed Ali Darwish Khorma	Non- Executive	Jordan
5	MR Aiser Khalid Hussain Alhawi	Non Member	Saint Kitts and Nevis



السيد / عبيد هلال عبيد الكعبي

يتمتع السيد الكعبي، بثروة من الخبرة بالإضافة إلى أدواره القيادية ، مع التركيز بشكل خاص على الاستثمارات والخدمات المصرفية ، وتعد شبكته الواسعة والتي تضم العديد من الشخصيات المؤثرة في عالم الأعمال و وراها رصيذا قيما لتعزير الشركات الاستراتيجية وتسهيل تطوير الأعمال.

وبالإضافة إلى خبرته العملية، يحمل السيد الكعبي درجة البكالوريوس في العلوم العسكرية والإدارية، مما يزيد من خبرته الإدارية، التي تمتد قيادته إلى العديد من الشركات ، مما يدل على قدرته على إدارة وتوجيه العمليات التجارية المتنوعة.

وهو أيضاً عضواً في مجلس إدارة بنك المارية المحلي ش.م.خ، و يشغل أيضاً منصب رئيس لجنة التدقيق.

MR. OBAID HILAL OBAID AL KAABI

Mr. Al Kaabi brings a wealth of experience to his leadership roles, with a particular emphasis on investment holding and banking. His extensive network, which includes numerous influential figures in the business world, is a valuable asset for fostering strategic partnerships and facilitating business development.

In addition to his practical experience, Mr. Al Kaabi holds a bachelor's degree in military and administrative sciences, further enriching his managerial acumen. His leadership extends to several companies, demonstrating his ability to manage and guide diverse business operations.

He also serves as a member of the Board of Directors at Al Maryah Community Bank PJS

السيد / عبد الله راشد محمد راشد الراشدي

يشغل السيد عبد الله الراشدي منصب الرئيس التنفيذي في شركة طموح للرعاية الصحية، وكان له دور أساسي في توجيه الشركة أثناء فترة جائحة كوفيد-19 من خلال القيادة والاستراتيجيات الإدارية الفعالة. وإلى جانب منصبه في شركة طموح للرعاية الصحية، يشغل السيد عبد الله منصب رئيس مجلس إدارة أدكان فارما، حيث يقود الشركة في سعيها نحو الابتكار والتميز في الصناعة الدوائية. ويظهر التزامه بالإثراء الفكري والمجتمعي من خلال منصبه ككاتب لرئيس نادي العين للشطرنج، وذلك من خلال تشجيعه على التفكير الاستراتيجي والمرونة الذهنية. ويشغل السيد عبد الله كذلك منصب رئيس مجلس إدارة شركة "إيزيسوفت تكنولوجيز" ورئيس مجلس إدارة "ريتس لخدمات التوظيف".

وقبل انضمامه لشركة طموح للرعاية الصحية في عام 2019، كان السيد الراشدي قد اكتسب خبرة واسعة أثناء عمله في القيادة العامة لشرطة أبوظبي، وهيئة أبوظبي للثقافة والتراث، وفي الحكومة الاتحادية.

على الصعيد الأكاديمي، يحمل السيد الراشدي درجة ماجستير إدارة الأعمال في المالية والإدارة من جامعة أبوظبي.

MR. ABDULLA RASHED MOHAMMAD RASHED ALRASHDI

Mr. Abdulla Alrashdi holds the position of CEO at Tamouh Healthcare, where he has been instrumental in steering the company through the challenges of the pandemic with effective leadership and management strategies. In addition to his role at Tamouh Healthcare, he serves as the Chairman of Adcan Pharma, guiding the company in its pursuit of innovation and excellence in the pharmaceutical industry. His commitment to intellectual and community enrichment is further exemplified in his role as Vice Chairman of Al Ain Chess Club, where he promotes strategic thinking and mental agility. Mr. Abdulla also holds the position of the Chairman of Esyasoft Technologies company and the Chairman of Reach Employment Services.

Before joining Tamouh Healthcare in 2019, Mr. Alrashdi accumulated extensive experience at the Abu Dhabi Police General Headquarters, Abu Dhabi Authority of Culture and Heritage, and within the Federal Government.

Academically, Mr. Alrashdi holds an MBA in Finance and Administration from Abu Dhabi University.

السيد/ راشد خلفان المهيري

يتمتع السيد المهيري بخبرة غنية امتدت لأكثر من 17 عامًا، عمل خلالها مع شركات مرموقة، مما عزز سمعته كمحترف في مجال الموارد البشرية. شملت مسيرته المهنية أدوارًا حاسمة في مؤسسات مثل النيابة العامة في دبي، مجموعة الإمارات (الخطوط الجوية)، وزارة الخارجية، وشركة مسار للحلول ش.م.ع.

خلال رحلته المهنية، أظهر السيد المهيري باستمرار التزامه بتعزيز ثقافة عمل إيجابية، وزيادة تفاعل الموظفين، وضمان الامتثال للمتطلبات المؤسسية كمدير المجموعة للموارد البشرية والإدارة، سيسعى السيد المهيري أن يبرز معرفته الواسعة ومهاراته لتنفيذ مبادرات استراتيجية في الموارد البشرية والإشراف على العمليات الإدارية بنجاح.

تشمل مؤهلات السيد المهيري درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال الإلكترونية من كليات التقنية العليا و دبلوم CIPD في إدارة الموارد البشرية. علاوة على ذلك، أكمل عدة برامج تعليمية تنفيذية في المالية، واستراتيجية الأعمال، وإدارة التغيير من مؤسسات مرموقة مثل KPMG ، و INSEAD ، و London Business School.

Mr. Rashid Khalfan Almheiri

Mr. Almheiri accumulated a wealth of experience over the past 16 years, working with renowned corporations, solidifying his reputation as a professional in the field of human resources. His impressive career included pivotal roles at organizations such as the Dubai Public Prosecution, Emirates Group (Airline), Ministry of Foreign Affairs, and Massar Solutions PJSC.

Throughout his career journey, Mr. Almheiri consistently demonstrated his commitment to fostering a positive workplace culture, enhancing employee engagement, and ensuring compliance with regulatory requirements. As the Group Director of Human Resources and Administration, Mr. Almheiri should bring his extensive knowledge and skills to the forefront, to successfully implement strategic HR initiatives and oversee administrative operations.

Mr. Almheiri's qualifications include a CIPD Diploma in Human Resources Management and a bachelor's degree in E-Business Management from the Higher Colleges of Technology. Furthermore, he completed several executive learning in finance, business strategy, and change management from prestigious institutions such as KPMG, INSEAD, and the London Business School.

السيد / كايد علي خوما

يشغل السيد كايد علي خرما منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة "إي إس جي ستالبيونز الإمارات"، المدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية، وتميزت مسيرته المهنية بشغله لمنصب المدير التنفيذي للعمليات ومن ثم الرئيس التنفيذي لمجموعة أبوظبي لاند. حيث كان له دور قيادي في تطوير أعمال الشركة منذ نشأتها وحتى تحولها إلى مؤسسة كبيرة تمتد أعمالها في مجالات الهندسة والبناء والضيافة والاستثمارات وتوريد القوى العاملة والسكن والخدمات والتوسع في مناطق متعددة.

بدأ السيد خرما، الحاصل على درجة الإجازة في الهندسة المدنية والبيئية من جامعة كولورادو، مسيرته المهنية في الأردن والإمارات العربية المتحدة، وتمكن خلال فترة قصيرة من إبراز نفسه كقائد حازم في مجال الهندسة والمقاولات، مع قدرته على معالجة التحديات اليومية في العمل ووضع الاستراتيجيات التشغيلية والاستثمارية على المدى البعيد، بنحو يضمن تحقيق النمو المستدام.

ومن خلال خبرته الممتدة لأربعة عقود في قطاع البناء والاستثمار، تمكن السيد خرما من تعزيز كفاءته في توجيه الشركات خلال التحديات الاقتصادية وظروف السوق المتغيرة. ومن خلال منصبه كرئيس تنفيذي، بات يعرف بنهجه العملي ونزاهته العالية والتزامه الراسخ بتحقيق النتائج. وهو يؤدي دوراً رئيسياً في توجيه العمليات على مستوى المجموعة وترأس عملية التطوير الاستراتيجي.

Mr. Kayed Ali Khorma

Mr. Kayed Ali Khorma, the CEO of the ADX-listed Emirates Stallions Group (ESG), has a distinguished career marked by his transformative leadership from COO to CEO at Abu Dhabi Land Group. He is recognized for his role in evolving the business from a startup to a large, multifaceted enterprise with operations in engineering, construction, hospitality, investments, manpower supply & accommodation and services, spread across multiple regions.

Mr. Khorma, a University of Colorado alumnus with a BSc in Civil & Environmental Engineering, began his career in Jordan and the UAE, rapidly establishing himself as a decisive leader in engineering and contracting. His expertise lies in tackling daily business challenges and shaping long-term operational and investment strategies, aimed at ensuring sustainable growth.

With four decades in the demanding fields of construction and investments, Mr. Khorma has developed an unmatched proficiency in guiding businesses through varying market conditions and economic challenges. As a CEO, he is known for his hands-on approach, high integrity, and unwavering commitment to delivering results. He is instrumental in directing group-level operations and spearheading strategic development.

السيد/ أيسر خالد حسين الحاوي

السيد أيسر هو الرئيس التنفيذي للمجموعة العالمية المتحدة لخدمات جلب العمالة والشركات التابعة لها ، ويتمتع بخبرة تزيد عن 40 عاماً في مجال توريد القوى العاملة والتوظيف وهو مؤسس مجموعة الشركات التابعة للمجموعة العالمية المتحدة لخدمات جلب العمالة حيث لعب دوراً محورياً في إنشاء وتنمية وإعادة هيكلة كيانات المجموعة المختلفة .

بدأ السيد أيسر حياته المهنية في وقت سابق من عام 1990 ، من خلال افتتاح مكاتبه الخاصة في الهند والفلبين ودبي ، حيث أدار خدمات التوظيف لمجموعة كبيرة من العملاء تشمل قطاعات البناء وغير البناء . وتشمل مؤهلاته درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ويسكونسن الدولية.

MR AISER KHALID HUSSAIN ALHAWI

Mr Aiser is the CEO of UNITED INTERNATIONAL GROUP FOR MANPOWER SERVICES & its subsidiaries, with over 40 years of expertise in the field of Manpower Supply & Recruitments. He is the Founder of the Group companies where he played a pivotal role in establishing and growing and restructuring various group entities.

Mr Aiser began his career earlier in the 1990, by opening his private offices in India, Philippine and Dubai, where he managed the recruitment services for a substantial client portfolio spanning Construction and non-Construction sectors. His qualifications include a Master degree in Business Administration from Wisconsin International University.